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Адрес SEGRIF 
Departement Mesures Optiques du Groupe Richard Flamée 
Neuvice 113 
4420 Montegnée

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Automation and integration of on-line optical quality control. * Custom solutions - We design, develop, produce and service measuring instruments
aimed at controlling the quality of manufactured products. Our instruments are based on the analysis of the optical properties of the product during or
after the manufacturing process. * Glass related products - Coatest : On-line control of the coating and defect detection on windshields - Sidelite : On-
line control of automotive glass before moulding, including the control of the edges - Dioptest : Control of the dioptric (power) deviation on automotive
glass (especially windshields) - Iris : High precision portable and user-friendly device handing the functions of a transmissometer, reflectometer and
scatterometer depending on the model * Other products - Glacis : An on-line optical sensor designed for the fissure detection on recyclable plastic
(PET) bottles - Windis : Monitoring metal coil roughness during processing - Marco : Non-contact on-line quality control system for dimension stones -
Carpis

Company Profile of SEGRIF

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH

powered by www.glassglobal.com


